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Foldable disposable container made of impermeable material, such as a flower-vase.
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Faltbarer Wegwerfbehalter aus wasserdichtem Material, wie z.B. eine Blumenvase.
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Reécipient pliable jetable en matériau étanche, tel qu'un vase a fleurs.
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Abstract (en)
The container consists of a relatively rigid blank, particularly made from cardboard, and of a flexible leaktight sheet (2), especially made from a
plastic material, made integral with the blank. The blank (1) has a central part (3) forming a base and flaps (4) radiating in a star shape and intended
to form the facets of the wall, these flaps being connected to the base via folding lines (5) and being connected to one another via the parts (9) of the
flexible sheet extending between them and, on assembly of the container, form inner folds which press against the said flaps. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le récipient est constitué par un flan (1) relativement rigide, en carton en particulier, et par une feuille (2) souple étanche, en matiére plastique
notamment, rendue solidaire du flan. Selon l'invention, le flan (1) présente une cartie centrale (3) formant fond et des volets (4) rayonnant en étoile,
destinés a constituer les facettes de la paroi, ces volets étant reliés au fond par des lignes de pliage (5) et les uns aux autres par les parties (9) de la
feuille souple qui s'étendent entre eux et forment lors du montage du récipient, des plis internes se plaquant contre lesdits volets.
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